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DATO: 26. marts 2024 kl. 14  STED: TEAMS 

MØDELEDER: Lone REFERENT:  Tove  

 

R E F E R A T   
 

1. Valg af referent: Tove Simonsen 

 

2. Valg af dirigent: Ann-Louise Gejl Christensen 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

 

4. Kredsformandens beretning v. formand Lone Finnerup. 

Formand Lone Finnerup bød velkommen til generalforsamlingen, som er online.  

Det er bestyrelsens oplevelse at mange af os har travlt, og da der i år ikke er planlagt kursus i 

forbindelse med generalforsamling, kunne vi spare en lang køretur når det kan fungere online.  

Lone pointerer dog, at det er VIGTIGT at mødes; vigtigt for sparring, trivsel og motivation. 

 

Til sidste GF i Houlkær havde vi oplæg om stress v. psykoterapeut og familieterapeut Henrik Buskov. 

Det var også i Houlkær vi i november havde oplæg og drøftelse ved kordegneforeningens juridiske 

konsulent Bettina Ulstrup om resultaterne af den arbejdsmiljøundersøgelse, der sidste år blev lavet om 

det psykosociale arbejdsmiljø i Folkekirken.  

Resultatet at undersøgelsen kan ses her på hjemmesiden for Danmarks Kordegneforening. 

Rapporten viser, der især er fire forhold, der gør sig gældende, når ansatte i folkekirken trives og andre 

4 forhold, der skaber mistrivsel: 

 

Skaber trivsel: 

• God ledelseskvalitet 

• Arbejdsfællesskab og psykologisk tryghed 

• Klarhed og samarbejde på tværs 

• Sociale aktiviteter og traditioner 

Skaber mistrivsel: 

• Lav ledelseskvalitet 

• Uklare og/eller modstridende krav 

• Magt og stærke hierarkier 

• Negative handlinger og krænkelser 

 

Vi havde samme dag besøg af landsbestyrelsen og havde en god dialog med dem om deres arbejde, 

som på det seneste især har været koncentreret om OK24 – overenskomstforhandlingerne.  

 

Bestyrelsen det seneste år været: 

Formand, Lone Finnerup 

Næstformand, Peder Østerby 

Sekretær, Mark Czepluch 

Kasserer, Anna Grethe Lund 

 

Lone takkede bestyrelses ”kollegaer” og tillidsrepræsentanter for godt samarbejde og indsats. 

Også en særlig tak til Karina Uno fra vores kreds som i løbet af det seneste år har ladet sig ind supplere i 

kordegneforeningens landsbestyrelse. 

 

Lone sluttede med at opfordre alle til at deltage i landskursus, der i år er 17.-20/6 og som vanligt på 

Nyborg Strand. På dette års kursus er mandag aften helt afsat til kredssamvær som starter allerede 

med spisning kredsvis. Tirsdag morgen står vi i Vestjysk kreds for morgenandagten, så overvej om du 

kan tage den opgave eller opfordre en anden til det.  

https://www.kordegn.dk/nyhed/arbejdsmiljoeundersoegelsens-resultater-offentliggoereres-2093
https://www.kordegn.dk/det-faglige-hjoerne/kurser/landskursus
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5. Orientering fra tillidsrepræsentanter  

Ann-Louise er valgt som ny tillidsrepræsentant. TAK for at tage den opgave.  

Og tusind TAK til Gunnar Poulsen for den tid og det, du har ydet som tillidsrepræsentant. 

De tre tillidsrepræsentanter i vores kreds er nu: 

Lone Finnerup, Gjellerup Kirke,   lfi@KM.DK 3060 0053 

Mark Czepluch, Asmild Kirke  mcz@km.dk  5115 3304 

Ann-Louise Gejl Christensen, Assing Sogn gejl@km.dk 9719 1043 

 

De er ikke overrendt med henvendelser, så en stor opfordring til at bruge tillidsrepræsentanterne.  

Lad ikke tingene vokse sig store – intet er for småt.  

 

6. Kredsregnskabet forelægges til godkendelse v. Anna Grethe Lund 

Regnskabet balancerer med 9.667,50 kr.  

Trods et underskud på 5.610,90 kr. er der stadig en beholdning på 13.382,37 kr. 

Anna Grethe ærgrer sig ligesom tidligere over at vi skal betale 1.200 kr. i bankgebyr. 

Anna Grethe foreslog at spørge Landsbestyrelsen om vi kan have en konto under landsbestyrelsens 

konto. - De andre kredse må have lignende udfordring.  

Uno tager det med til Landsbestyrelsen. 

Vi er i Vestjysk kreds 67 medlemmer. Deres kontingent er differentieret i forhold til ansættelsesgrad.  

Langt de fleste er medlemmer. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

7. Valg af kandidater og suppleanter til kredsbestyrelsen: 

Opstilling af kandidater: 

Mark (modtager genvalg) 

Anna Grethe (modtager genvalg) 

Mark og Anna Grethe blev genvalgt.  

Suppleant: Annette Bak Pedersen. 

 

8. Valg af revisor:  

Gunnar Poulsen er på valg – modtager ikke genvalg. 

Camilla Kristensen, Ikast – blev valgt. 

 

9. Valg til kursusudvalg: 

Britta Clausen er på valg (ønsker ikke genvalg) 

Valgt: Tove Simonsen 

Suppleant: Gitte Graversen 

 

Udvalget består herefter af  

Peder Østerby, Jytte Agergaard, Tove Simonsen 

Suppleant: Gitte Graversen 

 

10. Indkomne forslag: ingen 

 

11. Opstilling af kandidater til Landsbestyrelsen.  

 Kandidater skal opstilles senest 7. maj 2024:  https://www.kordegn.dk/om-os/generalforsamling   

Opfordring til alle om at overveje om landsbestyrelsen er en opgave man kan se sig selv i, og hvis – så 

kontakt formand Lone Finnerup, så laver vi en stiller-liste.  

mailto:lfi@KM.DK
mailto:mcz@km.dk
mailto:gejl@km.dk
https://www.kordegn.dk/om-os/generalforsamling
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12. Evt. 

Gunnar Poulsen takkede for, at Camilla vil overtage revisoropgaven, og at Ann-Louise Gejl Christensen har 

overtaget posten som tillidsrepræsentant. 

Gunnar Poulsen er været sygemeldt en periode men har fået rigtig god hjælp af juridisk konsulent ved 

kordegneforeningen, Bettina Ulstrup 

Gunnar er ikke helt rask endnu men er godt på vej.  

TAK til Gunnar for alle ”posterne” og fortsat god bedring. 

 

Peder supplerede Lones opfordring om at deltage på landskursus: Det er så godt at mærke fællesskabet og 

blive inspireret.  

Karina fulgte op med at henvise til de relevante kurser, hvis man mangler argumenter overfor 

menighedsrådet for at måtte deltage.  

 

Hvis man noterer at man ønsker at bo ”I skoven”, så kommer vi fra Vestjysk kreds til at bo i samme ”hus”. 

 

Gitte Graversen, Stoholm har tilmeldt sig alle 4 dage og spørger om mulighed for samkørsel.  

 

Ann-Louise takkede for god ro og orden.  

Lone takkede Ann-Louise for at lede os godt og sikkert igennem generalforsamlingen. 

 

 

 

https://www.kordegn.dk/kontakt/juridisk-konsulent

